
PROCES VERBAL

Incheiat azi 28.04.2015 orele 13,cu ocazia sedintei ordinare pe luna aprilie
conform convocatorului inregistrat la nr.1418/24.04.2015.

La sedinta sunt prezenţi 10 consilieri din totalul de 11,dl.Nicolescu fiind absent
motivat.

Doamna secretar intreaba daca mai sunt obiectii sau adaugiri la procesul verbal
al sedinţei anterioare si  este aprobat cu 10 voturi pentru.

Dl. preşedinte prezintă ordinea de zi .
Dl.Niti:De ce nu este pe ordinea de zi raportul domnului Popescu?Trebuia sa

prezinte lunar un raport de activitate.
D-na secretar:vreau sa va prezint  informarea cu actele primite intrucat la

sedintele de comisii ,desi vi le-am pus la dispozitie,nu ati facut mentiune in procesul
verbal .Sunt acte care va sunt adresate si pe care sunt obligata prin lege sa vi le aduc la
cunostinta.

Este aprobata ordinea de zi cu 9 de voturi pentru si o abtinere, din partea d-lui
Niti.
1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea modificarea Planului de ocupare a
funcţiilor publice pe anul 2015.

Iniţiator:primar
Raportează:Andronie Gabriela

2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea încheierea contului de execuţiei al
bugetului local pe trim.I al anului 2015.

Iniţiator:primar
Raportează:Condoiu Cecilia-Ionela

3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea acceptare ca noi membri in Asociatia de
Dezvoltare Intercomunitara Oltul, a  Consiliului  Local Tufeni.

Iniţiator:primar
Raportează:Andronie Gabriela

4.Proiect de hotărâre cu privire la reactualizare indicatori tehnoco-economici pentru
obiectivul de investitie    “Alimentare cu apa, comuna Cungrea, judetul Olt”

Iniţiator:primar
Raportează:Niţi Elena Mădălina

5.Proiect de hotărâre cu privire la stabilire taxă pentru eliberarea atestatelor de
producător şi ale carnetelor de

comercializare.
Iniţiator:primar
Raportează:Neata Ioana

6.Proiect de hotărâre cu privire la  scoaterea din functiune, casare si valorificare a
mijloacelor fixe si a obiectelor de  Inventar din domeniul privat al comunei Cungrea.

Iniţiator:primar
Raportează: Niţi Elena Mădălina

7.Discuţii,întrebări,interpelări.
Se prezinta referatele intocmite.
D-na secretar:Referitor la apa am obiectii ,pentru ca devizul reactualizat nu este

insotit de o nota de fundamentare din care sa reiasa motivele pentru care se modifica.
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D-na contabil:Exista o hotarare pentru aprobarea introducerii apei?
Dl.presedinte:Da.Exista o hotarare pentru extindere.
Dl.Stancana:Licitatia a fost pe SEAP.S-a facut un deviz care trebuia aprobat

prin hotarare.
Dl.Sandulescu:Sumele din contract bat cu devizul?Cand am aprobat SF-ul pe o

anumita suma,noi trebuie sa vedem diferentele valorice.
Dl.Stancana:Noi trebuie sa aprobam indicatorii tehnico-economici.Acum e

finalul tragerii  si avem nevoie sa luam o hotarare cu devizul recalculat pentru a primii
cele 8 miliarde de lei vechi.

Dl.Sandulescu:Daca vii cu un istoric nici nu se pune problema.
Dl.primar:Initial a fost aprobata investitia pe HG 577,iar din 2013 a aparut

Ordonanta 28.Atunci s-a spus ca SF-ul este platit din bugetul de stat,iar acum potrivit
ordonantei este platit din bugetul local.Suma se ridica la aproximativ 35000 lei.Mai
exista o diferenta de TVA de la 19 la 24%.

Dl.Sandulescu:Deci exista aceasta investitie.In forma initiala suma a fost de 30
de miliarde vechi,a aparut TVA modificat si acum trebuie aprobat devizul modificat in
baza Ordonantei 28.

De acum inainte,cand sunt asemenea probleme de investitii pe ordinea de zi,la
sedintele pe comisii sa participle un functionar din aparatul de specialitate al
primarului ,contabil,secretar sau consilier juridic,care sa ne lamureasca .Daca nu vor
fi,vom lua masuri.

D-na secretar:Referitor la taxa pentru atestatul de producator si al carnetelor de
comercializare vreau sa va spun ca trebuie sa stabilim doua taxe diferite.Se elibereaza
un singur atestat de producator,iar carnete de comercializare se pot elibera mai multe.

Referitor la inventarul cu casarea bunurilor ,cele din domeniul public nu pot fi
casate.Trebuiesc trecute din domeniul public in domeniul privat si apoi scoase din
inventar.In ceea ce priveste Scoala cu clasele I-VIII nu am gasit autorizatia de
demolare si nici avizul Ministerului Educatiei.

Dl.primar:Cand au venit de la Ministerul Educatiei sa vada stadiul fizic la scoala
noua ne-au intrebat de ce nu o demolam.

Dl.Niti:La scoala e ca la Popescu.Construieste si apoi se autorizeaza.
Dl.primar:Documentatia este facuta pe demolare si construire scoala.
Dl.presedinte:Noi acum trebuie sa o scadem din hotarare.
Dl.Stancana:Cand a demolat-o de ce nu ati intrebat?
D-na secretar:Cred ca trebuiesc reluate procedurile.
Dl.primar:In perioada 24-30 martie am avut un control de la ANAF si au

constatat ca nu este actualizat inventarul domeniului public si privat.Am termen pana
la 10 aprilie sa depun documentatia spre publicare in Monitorul Oficial altfel iau
amenda.

D-na contabil:Faptic nu e.
Dl.Stancana:De trei ani ma zbat sa facem inventarul si tot nu-l terminam.Sa o

scadem pentru ca s-a hotarat demolarea si construirea scolii noi,si o scoatem din
domeniul public.Trebuie scoasa din casare.

Dl.Sandulescu:Acolo sunt mai multe nu numai casarea.
Dl.primar:Referitor la parcuri,Curtea de Conturi a constatat ca au fost emise

facturi si platite pentru lucrari neefectuate.Aceste parcuri trebuiau sistate.Nu puteau fi
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pazite si nici intretinute.Nu au sursa de apa,nu au fost racordate la reteaua electrica si
de aici s-a ajuns la furturi si distrugeri.Aceasta e cea mai importanta problema pe care
trebuie sa o comunicam Curtii de Conturi.Am dat note de relatii si eu si d-na contabil.

Dl.Sandulescu:Cred ca cele 6 locatii nu sunt realizate decat in proportie de 30
%.Ce sa pazesti ,2 bancute si si 3 tui?

Dl.Popa:Nu-i dai drepate neamtului cand vorbeste de Romania lucrului bine
facut?

Dl.primar:Bine ar fi sa le puna in carca celor care au aprobat construirea de
parcuri.

Dl.Sandulescu:Daca platesc cei de jos.Am vazut la televizor ca primarul general
al capitalei a chemat in instanta consilierii locali.

Dl.Stancana:Nu trebuia sa votati parcurile.
Dl.primar:Poate sa va confirme si doamna secretar,ca initial nu am aprobat

pentru ca primarul a fost plecat,apoi am tinut alta sedinta .Noua ne-a spus ca sunt din
fonduri europene.

Dl.Stancana:Nu ai ce sa treci din domeniul public in privat pentru ca ele nu mai
exista.Nu ai ce scadea.Unde e gardul de la scoala de aici?In anul 2009 s-a trecut gresit
in domeniul public pentru ca nu exista.La fel e si cu gardul de la helesteu.

Dl.presedinte:Nici la revolutie nu mai aratau a gard.Le luam ca inexistente sau
eronat inregistrate.Le trecem conform raportului de casare.

Dl.Stancana:Asa si scoala veche de la intersectia de la Spataru.Intr-o iarna se va
surpa.N-are autorizatie de demolare.Ce-i facem ca in doua luni oamenii fura
lemnele.Cum o inregistram?

Dl.Sandulescu:Cine va opreste sa intrati in legalitate?
Dl.presedinte:Problema se pune si la casele parasite,care sunt cazute si arata urat

in sat.Casele nu se pot scoate din evidenta decat pe baza de autorizatie.
Dl.Tudosiea:Autorizatii nu se pot da ca nu au succesiunile facute.
Dl.Popa:Nu se poate face ceva pentru cele 20-30 de cazuri ?
Dl.Stancana:Sunt si case demolate,iar in acte apar ca existente.Ce trebuie sa

facem noi?Trebuie luata o hotarare sa le scadem fara sa mai fie nevoie de autorizatie
de demolare,dar acest lucru poate duce la abuzuri.

Dl.Niti:Le demolam,nu le luam banii.Construiesc,nu le luam banii...La cate
constructii s-au facut ar trebui sa dea multi bani.

Dl.Stancana:Sa dam hotarare ca toate constructiile si imprejmuirile care nu
exista in domeniul public sa fie scazute,iar bunurile din domeniul privat sa le luam ca
atare din procesul verbal si sa le scoatem din evidente fizic si valoric.

Sunt de acord cu toate proiectele de hotarari.E bine ca acum putem scoate la
consurs posturile vacante.D-na jurist se va ocupa de toate cele trei posturi.E mult de
munca aici,dar sunt multi care taie frunza la caini.Facem totul legal,cu anunt la ANFP
si in ziar.

Punganu a ajuns o mare personalitate.Hai sa stabilim ce facem cu societatea.S-a
infiintat dupa lupte grele.Sa stabilim daca mai exista sau,daca o mai tinem sau nu.Eu
votez pentru mentinerea ei,desi au fost multi angajati aici pentru care s-au platit multi
bani.

Legat de constructia lui,eu am fost in Austria si am vazut si acolo gradini de
vara,constructii provizorii.Nu neg faptul ca ne-a intrebat pe mine si pe primar, daca ii
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trebuia autorizatie.I-am spus ca daca nu face temelie si e ceva provozoriu nu are
nevoie.

Dl.Niti:Nu a turnat temelie,ci placa.
Dl.Stancana:I-am zis sa inceapa si sa intre in legalitate.
Dl.Niti:De ce nu a facut invers?
Dl.Stancana:A venit si raportul de evaluare pe care trebuie sa-l aprobam.
D-na Marica:Si eu vrea sa fac o gradina de vara la saivane.
Dl.Niti:Popescu nu are voie sa vanda la pahar.
Dl.Stancana:Daca e prins risca amenda.
Dl.Niti:Cu terenul lui Popescu zic sa plateasca impozitul si pe teren de cand il

are.Sa plateasca la mp.
Dl.primar:Se poate doar pe ultimii trei ani.
Dl.Stancana:Terenul de sub constructii nu se impoziteaza conform Codului

fiscal.
Dl.Niti:La inventar apare si statia de ambulanta.Nu este aceeasi cladire?De ce

apar doua?
Dl.Stancana:Ai dreptate,dar Nelu cand a aprobat statia de ambulanta a renovat o

bucatica din ea si asa s-au separat.
Dl.Niti:Unde sunt utilajele noastre,masina de imprastiat

ingrasaminte,tocatoarea?
Dl.primar: La izlaz la  Otestii de Sus.
Dl.Stancana:E la Dulugeac,dar nu mai e buna de nimic.
Dl.Popa:Cine a dat-o?
Dl.primar:Noi.Am dus-o cu tractorul nostru,dar nu a mers.
Dl.Stancana:A pus tractorul lui si tot nu a mers.S-a distrus.
Dl.Niti:Vad ca am mai primit bani de la APIA.
D-na contabil:Sunt de anul trecut.
Se supun la vot proiectele de hotarari.

1.Proiect de hotărâre cu privire la  aprobarea modificarea Planului de ocupare a
funcţiilor publice pe anul 2015-10 voturi.
2.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea încheierea contului de execuţiei al
bugetului local pe trim.I al anului 2015-10 voturi.
3.Proiect de hotărâre cu privire la aprobarea acceptare ca noi membri in Asociatia de
Dezvoltare Intercomunitara Oltul, a  Consiliului  Local Tufeni-10 voturi.
4.Proiect de hotărâre cu privire la reactualizare indicatori tehnoco-economici pentru
obiectivul de investitie    “Alimentare cu apa, comuna Cungrea, judetul Olt”-10 voturi.
5.Proiect de hotărâre cu privire la stabilire taxă pentru eliberarea atestatelor de
producător şi ale carnetelor de  comercializare –taxa pentru eliberare atestat de
producator 60 lei si taxa pentru eliberare carnet de producator -20 lei-10 voturi pentru .
6.Proiect de hotărâre cu privire la  scoaterea din functiune, casare si valorificare a
mijloacelor fixe si a obiectelor de  Inventar din domeniul privat al comunei Cungrea si
scaderea din inventar a bunurilor din domeniul public -10 voturi pentru.

Se declara inchise lucrarile sedintei.

Presedinte,                                secretar,
Dumitru POPA                      Gabriela ANDRONIE




